

Austria Trend

## HOTEL EUROPA WIEN \*\*\*\*



## Zeitlos im Zentrum.

Encore follows encore.

Seit jeher ist das Hotel Europa Wien Sinnbild eleganter, moderner Hotellerie. Bester Service und höchster Komfort treffen auf die exzellente Lage mitten in der Wiener Innenstadt.

Das macht das Haus für Tourist:innen und Businessreisende gleichermaßen zum idealen Ausgangspunkt.

Since day one, Hotel Europa Wien has been a symbol of elegant and modern hospitality. Look forward to the best service and the highest level of comfort combined with an excellent location in the centre of Vienna.

The hotel is the ideal starting point for tourists and business travelers alike.

Member of  
VERKEHRSEBUERO  
HOSPITALITY

Meetings & Events

Tel.: +43 1 515 94  
bankett.europa.wien@austria-trend.at  
austria-trend.at

**AUSTRIA  
TREND**  
HOTELS



## HOTEL EUROPA WIEN \*\*\*\*

- 160 Zimmer, davon 6 Suiten
- 1 Seminarraum mit Tageslicht und Klimaanlage
- Gratis WLAN
- 24 Stunden Rezeption und Conciergeservice
- Zentrale Innenstadtlage
- 160 rooms, including 6 suites
- 1 conference room with natural light and air conditioning
- Free WiFi
- 24 hour reception and concierge service
- Central first district location



Kapazitäten/ Capacity		m2						
Executive Boardroom	✓	82	0	16	22	12	32	0

Zwischen Kärntnerstraße und dem Neuen Markt pulsiert das Innenstadtleben. Nutzen Sie die Energie der Stadt für Ihr Meeting im Executive Boardroom des Hotel Europa Wien.

There is always something going on in the vibrant city centre between Kärntner Strasse and Neuer Markt. Use the energy of the city for your meeting in the Executive Boardroom of Hotel Europa Wien.

Mit dem erstklassig ausgestatteten und voll klimatisierten Veranstaltungsraum für bis zu 32 Personen inkl. Tageslicht steht Ihrer Produktivität nichts mehr im Wege. Zur Standardausstattung zählen Beamer, Leinwand, Pinnwand, Flipchart und gratis WLAN.

With the excellently equipped and fully air-conditioned meeting room for up to 32 people incl. daylight, nothing stands in the way of your productivity. Standard equipment includes projector, screen, pin board, flip chart and free WiFi.

Das Hotel-Team ist für Sie da! Von der Planung und Durchführung Ihrer Veranstaltung bis zur Vor- und Nachbetreuung Ihrer Gäste. So können Sie sich aufs Wesentliche konzentrieren.

The hotel team is there for you! From helping you organise and execute your event to taking care of the guests. So you can concentrate on the essentials.

Das Beste kommt zum Schluss: Tauchen Sie nach Ihrem gelungenen Seminartag in das bunte Treiben der Stadt ein – direkt vor der Tür des Hotel Europa Wien.

Save the best for last: immerse yourself in Vienna's the hustle and bustle after your successful seminar day - right on the doorstep of the Hotel Europa Wien.

